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              Komorniki, 5 kwietnia 2022 r.  

 

Protokół ze spotkania Rady Rodziców SP nr 1 w Komornikach  
z 5 kwietnia 2022r. 

 

Agenda spotkania 

 

1. Arkusz organizacyjny 

2. Imprezy szkolne /projekt edukacyjny, festyn szkolny 

3. Egzaminy klas 8 

4. Rekolekcje  

5. Zdjęcia MAWI  

6. Różowa skrzyneczka  

7. Terminarz  

8. Catering/zmiana ceny, oferta na nowy rok 

9. Świetlice szkolne - nowe pomoce na świetlicy klas 4-8  

10. Doradztwo zawodowe – spotkania dla klas 8 

11. Albumy dla absolwentów  

12. Wolne głosy i wnioski. 

 

Zebranie otworzyła Przewodnicząca RR Paulina Chołdrych.  

Obecność członków RR ustalono na podstawie listy obecności (lista obecności nie podlega 
publikacji na stronie internetowej szkoły; dostępna jest w dokumentacji RR). 

 

Ad. 1  

Arkusz organizacyjny w roku szkolnym 2022/2023:  

• klasy 0 – 3 oddziały 

• klasy I – 4 oddziały 

• klasy II – 5 oddziałów 

• klasy III – 4 oddziały 

• klasy IV – 6 oddziałów 

• klasy V -  6 oddziałów  

• klasy VI – 5 oddziałów 

• klasy VII – 1 oddział 

• klasy VIII – 6 oddziałów 

Łącznie 40 oddziałów (w bieżącym roku szkolnym są 42 oddziały). 
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Nie jest jeszcze wiadome, czy w naszej szkole powstanie oddział przygotowawczy dla 
uchodźców.  

Zgodnie z przepisami, w klasach 1-3 może być maksymalnie 25 dzieci + max. 4 dzieci  
z Ukrainy. 

W klasach 4-8 nie ma limitu dzieci.  

Dzieci z Ukrainy mają zapewnione dodatkowe zajęcia z języka polskiego.  

 
Ad. 2 

Projekt „Nie żyję tylko dla siebie” zaplanowano na 27.05.2022r.  

Dzień Dziecka ze względu na dużą liczbę zaplanowanych wycieczek odbędzie się 
3.06.2022r. Rada Rodziców sfinansuje lody.  

Festyn szkolny zaplanowano na wrzesień 2022r. 

 

Ad. 3 

Odbyły się cztery próbne egzaminy: czerwiec, październik, luty i marzec.  

Piąta próba odbędzie się 21,22 kwietnia 2022r.  

Wnioski: 

Język polski 

• Uczniowie dobrze poradzili sobie z zadaniami zamkniętymi, dobrze radzą sobie  
z redagowaniem zaproszenia i ogłoszenia i z zadaniami dotyczącymi interpretacji 
symboli graficznych w odniesieniu do treści lektury, z wyszukiwaniem informacji w 
czytanym tekście, odczytują sens przenośny utworu, wyszukują informacje 
niewyrażone wprost.  

• Problemem jest poprawność językowa, ortograficzna i interpunkcyjna  dłuższej 
wypowiedzi pisemnej i pogłębiona argumentacja, uczniowie skupiają się na 
pobieżnej argumentacji.  

• Plusem w redagowaniu dłuższej formy jest to, że uczniowie piszą prace na temat, 
zgodnie z formą, dobrze  radzą sobie z poprawną kompozycją i stylem.  

• Należy popracować jeszcze nad redagowaniem wypracowań i powtórzeniem treści 
lektur, szczególnie tych omówionych w klasie siódmej.  

Matematyka  

• Część uczniów nie wyliczyła zadań otwartych. Należy przypominać uczniom, że są 
to najwyżej punktowane zadania i motywować do tego, aby nie zostawiali pustego 
miejsca.  

• Uczniowie powinni systematycznie rozwiązywać wszystkie typy zadań 
egzaminacyjnych, by przyzwyczaić ich do formy testu (zwłaszcza zadnia typu 
prawda/fałsz).  

• Należy wyrobić w uczniach nawyk czytania poleceń ze zrozumieniem, gdyż część 
błędów podczas egzaminu wynikała z błędnie interpretowanego polecenia. 

Język angielski 

• należy zwrócić szczególną uwagę na ćwiczenie umiejętności czytania tekstów ze 
zrozumieniem , pisania oraz na ćwiczenie znajomości funkcji językowych, ponieważ 
wypadły one najsłabiej, 
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• należy mobilizować uczniów do systematycznej nauki (szczególnie słownictwa), 

• należy systematycznie kontrolować odrabianie pracy domowej przez uczniów, 

• należy w jak największym stopniu zniwelować różnice w umiejętnościach miedzy 
klasami 

 

Dyrektor A. Kurek poinformowała o terminach i zasadach egzaminów 8 klas (24, 25 i 26 
maja 2022r.) 

Szkoła w tych dniach pełni funkcję opiekuńczą (będą zapisy); oddział przedszkolny pracuje 
bez zmian.  

 

Ad. 4-6 

Rekolekcje odbyły się w dniach 28, 29 i 30 marca. 

W dniach 6-8 kwietnia firma MAWI będzie wykonywała zdjęcia. Jest prośba, żeby wszyscy 
uczniowie klas 8 sfotografowali się, bo szkoła gromadzi zdjęcia pamiętkowe.   

Różowe skrzyneczki zostały zamontowane.  

 

Ad. 7 

Dyrektor A. Włodarczak przedstawiła terminarz II półrocza: 

Terminy wystawienia ocen:   

• podanie informacji o zagrażającej ocenie niedostatecznej, przewidywane - 
20.05.2022   

• oceny roczna - 21.06.2022              

 Zebranie z rodzicami -   24.05.2022  

• godz. 17:00 – zebrania w oddziale przedszkolnym, konsultacje od 17.00 do 18:30  

• godz. 18:00 – zebrania w klasach 1-3, konsultacje od 18.00 do 19:30  

• godz. 19:30 – zebrania w klasach 4-8, konsultacje  od 18:30 do 20.30  

Inne ważne daty:        

• egzaminy  próbny klas 8: 21-22.04.2022 próba nr 4   

• egzamin próbny klasy 7 - czerwiec pierwszy tydzień  
 
Dni wolne od zajęć dydaktycznych:  

• Wiosenna  przerwa świąteczna: 14.04.2022-19.04.2022 ,  

• Święto Pracy – 1.05.2022 r.,   

• Święto Konstytucji Trzeciego Maja – 3.05.2022 r.,   

• Boże Ciało – 16.06.2022 r.   
  

Dodatkowe dni wolne od zajęć:    

• 2.05.2022 /poniedziałek/   

• 24-26.05.2022 egzaminy ósmoklasisty/ 3 dni /   

• 17.0.2022 /piątek/   
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Ad. 8 

Domowy Obiadek 
Wzrost ceny o 1 zł. Nie jest możliwe zagwarantowanie ceny na kolejny rok szkolny.Oferta 
na nowy rok szkolny zostanie przygotowana do 29.05.2022r.  
 
Dożywianie dzieci z Ukrainy. W szkole jest aktualnie 31 dzieci z Ukrainy. Obiady dla tych 
dzieci są refundowane przez Ośrodek Pomocy Społecznej.  

 

Ad. 9 

Nowości w świetlicach klas 4-8: 

• 2 stoły do tenisa stołowego 

• „kawiarenka internetowa” – 2 nowe laptopy 

• speed badminton  

 

Ad. 10 

11 lutego 2022 odwiedzili szkołę absolwenci uczęszczający obecnie do techników:  

• Oliwia Walczak, Technikum Budowlane nr 1 w Poznaniu, architektura wnętrz 

• Hubert Przybysz, Technikum Komunikacji i. Hipolita Cegielskiego w Poznaniu, 
technik programista 

• Mateusz Straszkowski, Zespół Szkół Ekonomicznych przy ul. Marszałkowskiej w 
Poznaniu, rachunkowość 

• Piotr Piątek, Zespół Szkół Ekonomicznych przy ul. Marszałkowskiej w Poznaniu, 
informatyka 

• uczniowie klasy 2 z Zespołu Szkół Samochodowych/ Poznań ul. Zamenhofa 

•  

3 marca odbyło się spotkanie z absolwentami, uczniami poznańskich liceów: 

• Oliwia Stronczyńska LO nr 1 

• Antonina Szymbarewicz LO nr 8 

• Maciej Patalas i Mateusz Żołądkiewicz LO nr 11 

• Wiktoria Lemańska LO nr 17 

• Paulina Dwornik i Gabriela Kuras LO nr 10 

• Hanna Piątek LO nr 10 

• Marcel Urbański LO nr 5 

• Antonina Kubasik LO nr 6 

 

Ad. 11 

Dyrektor A. Włodarczak przedstawiła sugestię wychowawców klas 8, aby każdy absolwent 
otrzymał fotoksiążkę finansowaną ze środków RR. Symulacja wskazuje, że cena jednej 
książki wyniesie ok. 20 zł.  

Paulina Chołdrych przedstawiła aktualny stan finansów RR.  
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Członkowie Rady Rodziców zgodnie ustalili, że fotoksiążka dla każdego absolwenta zostanie 
w całości sfinansowana ze środków RR. Ustalono również, że tradycja ta będzie 
kontynuowana w kolejnych latach.  

 

Ad.12 

Wolne głosy/pytania: 

1. Dostęp do dystrybutorów z wodą jest nieograniczony. 

2. Czy dostęp rodziców do szkoły będzie teraz nieograniczony?  

W dalszym ciągu dostęp rodziców do szkoły jest limitowany. Wynika to z kwestii 
bezpieczeństwa, szkoła jest duża i pracownicy szkoły nie byłyby w stanie wychwycić 
wszelkich zagrożeń.   

3. Czy wiadomo już co z j. niemieckim w klasach 4-5? 

W klasie 5 będzie język niemiecki. W klasie 4, podobnie jak w tym roku szkolnym, nie 
będzie j. niemieckiego, w jednym półroczu będzie dodatkowy j. polski, a w drugim 
półroczu będzie dodatkowa matematyka.  

4. Dwie duże przerwy (15-minutowe) są na boisku, a wszystkie krótkie przerwy są poza 
klasami. 

5. Uszkodzone przejście na I piętrze. Szyba jest już dawno zamówiona, ale termin 
oczekiwania na jej zamontowanie jest bardzo długi. Przejście jest zamknięte do czasu 
zamontowania nowej szyby.  

6. Prośba szkoły, żeby dzieci zapinały rowery/hulajnogi, którymi przyjeżdżają do szkoły. 
Jest też prośba żeby dzieci zwracały uwagę, czy zapinają tylko swoje rowery.  

 

Członkowie Rady Rodziców przedyskutowali też kwestię możliwości dofinansowywania 
wycieczek dla dzieci z Ukrainy oraz wyprawek dla nich. 
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1. Prośba o uściślenie kwestii dostępności środków higienicznych dla dziewcząt oraz  
o rozważenie kwestii skrzyneczki menstruacyjnej jako narzędzia edukacyjnego  
i uświadamiającego.  

H. Drapiewska: Są one dostępne w sekretariacie, w gabinecie pielęgniarki,  
u nauczycieli w-f i w portierniach. Dziewczęta mają wiedzę gdzie są te środki  
i o nie proszą. Zapewnienie tych środków w toaletach może być kłopotliwe, jest 
obawa, że zostaną one wykorzystane nie do tego celu, do którego są przeznaczone. 
Temat ten zostanie przedyskutowany z dziewczętami z samorządu szkolnego.   

2. Czy jest możliwa zmiana tury obiadowej dla klas, które kończą lekcje przed godziną 
12.00 i w tej chwili mają obiad dopiero ok. 14.00 ?  

Dyrektor A. Włodarczak wyjaśniła, że są aktualnie wolne miejsca na turze obiadowej  
o 12.40 i można złożyć indywidualne wnioski o zmianę tury obiadowej. Ustalono,  
że zebrane zostaną dane dotyczące liczby osób ewentualnie zainteresowanych 
dodatkową turą obiadową około godziny 11.40. Dane te zostaną przekazane przez 
przedstawicieli RR do Dyrektor A. Włodarczak. 

3. Prośba o rozszerzenie i wyjaśnienie kwestii zajęć poza szkołą i powrotu do świetlicy  
po nich, bo z rozeznania obostrzeń w innych szkołach naszej gminy wynika, że nie ma 
w nich zakazu powrotu dzieci z zajęć pozaszkolnych do świetlicy.  

A. Włodarczak: Zasada tzw. „biletu w jedną stronę” obowiązywała również przed 
pandemią i podyktowana jest całą logistyką działania świetlic, ich dużym obłożeniem 
oraz czasem pracy nauczycieli. 

4. Czy te dodatkowe godziny j. polskiego i matematyki w klasach IV są  zajęciami z puli 
MEN? 

A. Włodarczak: Nie, zajęcia ministerialne odbywały sie tylko jesienią przez około 3 
miesiące, miały na celu nadrobienie zaległości po pandemii. Było bardzo małe 
zainteresowanie tymi zajęciami.  

5. Czy szkoła dysponuje adrenaliną na wypadek wstrząsu ?  

A. Włodarczak: Jeśli jest taka sytuacja, że potencjalne zagrożenie jest znane,  
to rodzic przekazuje szkole lek  z odpowiednimi informacjami. 

6. Prośba o wyjaśnienie sytuacji kwarantanny w klasach, w których zdecydowana 
większość dzieci jest zaszczepiona. Istnieje problem dla rodziców dzieci 
zaszczepionych, którzy nie mogą w tej sytuacji skorzystać z opieki na dziecko. Szkoła 
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nie gromadzi co prawda danych o szczepieniach dzieci, ale rodzice mogą złożyć 
dobrowolne oświadczenie w tym zakresie. 

A. Włodarczak: Wg MEN aktualnie na terenie szkoły mogą uczyć się jedynie uczniowe 
klas 5-8 z deficytami. Szkoła nie ma możliwości zweryfikowania paszportów 
covidowych. 

H. Drapiewska: Nie ma technicznej możliwości, żeby dziecko nieobecne z powodu 
choroby uczestniczyło zdalnie w lekcji prowadzonej w klase tego dziecka stacjonarnie 
w szkole.  

7. Gdzie został zamontowany defibrylator? 

A. Włodarczak: Na parterze, obok gabinetu pielęgniarki. 

8. Czy MEN pytał szkołę o sposób wykorzystania tzw. „godzin czarnkowych” 

A. Włodarczak: MEN ma wiedzę o wykorzystaniu tych godzin, bo szkoła musiała się 
szczegółowo z tych zajęć rozliczyć, była to podstawa do wypłaty wynagrodzenia. Na 
drugie półrocze nie było zapytania z MEN, czy takie zajęcia są potrzebne.  

 

Paulina Chołdrych poinformowała, że wpłynęło zapytanie jednego z rodziców, czy w związu 
z nauczaniem zdalnym, możliwa jest zmiana godzin kursowania tzw. autobusu szkolnego. 
Przewodniczaca RR wyjaśniła, że godziny kursowania autobusu są skorelowane z SP2,  
a jakakolwiek zmiana w tym zakresie jest skomplikowanym procesem logistycznym, 
dlatego z uwagi na niepewność co do czasu trwania nauki zdalnej, w tej chwili nie będzie 
wniosku do PUK o zmianę godzin kursowania autobusu.  

 

Paulina Chołdrych podziękowała członkom RR za udział i  zamknęła spotkanie.  

  

 Agnieszka Ciucias                     Paulina Chołdrych 

        Protokolant                                Przewodnicząca Rady Rodziców 


